
ΔΗΛΩΣΗ ΚΩΣΤΑ ΣΗΜΙΤΗ ΣΤΑ ΝΕΑ

ΕΡΩΤΗΣΗ: Ανεξαρτήτως της πορείας της υγείας του Ανδρέα Παπανδρέου, με ποιο 
τρόπο και πότε, πιστεύετε ότι θα πρέπει να εκδηλωθούν οι πρωτοβουλίες σε σχέση 
με τη διαδοχή;

ΑΠΑΝΤΗΣΗ: Ο γραμματέας της Κ.Ε. του ΠΑ.ΣΟ.Κ. κ. Σκανδαλίδης ύστερα από 
σχετική συζήτηση που έγινε στο Εκτελεστικό Γραφείο δήλωσε ότι θα υπάρξουν 
πρωτοβουλίες στις αρχές Ιανουάριου. Αντιπροσωπεία του Ε.Γ. συναντήθηκε με το 
Προεδρείο της Κοινοβουλευτικής Ομάδας. Όπως ανακοινώθηκε τους απασχόλησε το 
θέμα. Σε συνέχεια αυτής της συνάντησης εγκαταλείφθηκε και η πρωτοβουλία 
πολλών βουλευτών για σύγκληση της Κοινοβουλευτικής Ομάδας. Θα πρέπει λοιπόν 
να υπάρξει η συνέχεια. Τα όργανα του ΠΑ.ΣΟ.Κ., το Ε.Γ., η Κ.Ε. και η Κ.Ο. έχουν την 
ευθύνη. Οφείλουν να έχουν γι’ αυτό και την πρωτοβουλία. Την πρωτοβουλία για 
αποφάσεις βιώσιμες, αποτελεσματικές οι οποίες να δημιουργούν το αίσθημα της 
εμπιστοσύνης και της αξιοπιστίας.


